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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νέος «συυαγερμός» για τηρ Παιδοψυχιατρική
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

817.07 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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Νέος «συυαγερμός» για
τηυ Παιδοψυ/ιατρική
■ Κρίσιμη συνάντηση σήμερα στην 7η Υ.ΠΕ. για το μέλλοντης κλινικής

kosmadakis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Κοσμαδάκης

Κρίσιμη συνάντηση θα έχουν σήμερα εκ
πρόσωποι του ιατρικού προσωπικού μετον 
διοικητή της 7ης Υγειονομικής Περιφέρειας 
Κρήτης, κ. Νεκτάριο Παηαβασιλείου, για το 
μέλλον της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής του 
ΠΑΓΝΗ.

Η
υποστελέχωση, η μη κάλυψη των προσφε- 
ρόμενων θέσεων εργασίας και η έλλειψη 
χρηματοδοτικών κινήτρων είναι μερικά μό
νο από τα προβλήματα που αντιμετωπίζει η 
Παιδοψυχιατρική Κλινική, η οποία εδώ και αρκετό 
καιρό, όπως καταγγέλλουν εργαζόμενοι και γιατροί, 

έχει εγκαταλειφθεί στην τύχη της.
Σύμφωνα με πληροφορίες, το ζήτημα είναι ιδιαίτε

ρα λεπτό, καθώς δεν τίθεται ευθέως το ζήτημα της 
αναδιοργάνωσης ή της βελτίωσης της συγκεκριμέ
νης κλινικής, αλλά τίθεται ευθέως το ζήτημα εάν θα 
τεθεί σε καθεστώς αναστολής ή μη.

Η "Νέα Κρήτη" έχει αναδείξει σε μεγάλο βαθμό τα 
προβλήματατης Παιδοψυχιατρικής Κλινικής. Η Παι- 
δοψυχιατρική Κλινική του ΠΑΓΝΗ βρίσκεται σε κα
τάσταση συναγερμού εδώ και αρκετούς μήνες, με 
το μέλλον της να είναι αβέβαιο. Είναι μια κλινική ζω
τικής σημασίας, καθώς εξυπηρετεί τις ψυχιατρικές 
ανάγκες παιδιών και εφήβων της Ανατολικής Κρή
της, και όχι. Ωστόσο, τα π ροβλήματα που έχουν προ- 
κύψει τους τελευταίους μήνες έχουν δημιουργήσει 
μια κατάσταση αδιεξόδου.
Όπως έχει περιγράφει σε προηγούμενα ρεπορτάζ 

της η "Νέα Κρήτη”, η συγκεκριμένη κλινική έχει μό
νο δύο γιατρούς, οι οποίοι καλούνται να ανταποκρι- 
θούν στον μέγιστο δυνατό βαθμό στα ιατρικά τους 
καθήκοντα. Οι εφημερίες είναι αρκετές, με άμεση 
συνέπεια το "burnout" να είναι μια κατάσταση που 
χαρακτηρίζει το ιατρικό προσωπικό της συγκεκρι-

ΤΑ ΣΕΝΑΡΙΑ ΓΙΑ ΤΟ ΑΥΡΙΟ

Θα λειτουργεί ως εξωτερικό ιατρείο;
Στο πλαίσιο αυτό, ο διοικητής της 7ης Υ.ΠΕ. Κρήτης, Νεκτάριος Παηαβασιλείου, και οι γιατροί της Παιδοψυχιατρι- 

κής Κλινικής θα συναντηθούν σήμερα, με σκοπό να δοθούν απαντήσεις τόσο στα προβλήματα όσο και στο μέλλοντης 
Παιδοψυχιατρικής. Σύμφωνα με πληροφορίες, η λειτουργία της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής του ΠΑΓΝΗ θα ανασταλεί 
και θα λειτουργήσει ως εξωτερικό ιατρείο. Είναι το σενάριο εκείνο που συγκεντρώνει τις περισσότερες πιθανότητες. 

Σε κάθε περίπτωση, το ιατρικό προσωπικό του νοσοκομείου έχει εξοντωθεί σωματικά και ψυχολογικά, ενώ και ο 
κ. Παηαβασιλείου φαίνεται πως ακούει τα αιτήματα τους. Η σημερινή συνάντηση θα είναι καθοριστικής σημασίας. 

Επίσης, ένα εύλογο ερώτημα είναι πώς θα κινηθούν οι γονείς των παιδιών που είχαν ως καταφύγιο την Παιδοψυχι- 
ατρική Κλινική, αφού τα παιδιά τους δεν ήταν καλά. Αντιδράσεις θα υπάρξουν και φαίνεται πως θα εντατικοποιηθούν. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, αντιδράσεις θα υπάρξουν και από τους εργαζόμενους του νοσοκομείου.

Η Πολιτεία πρέπει να δράσει, ώστενα αποφευχθείτοσενάριοτηςαναστολήςτης Παιδοψυχιατρικής. Τοενδιαφέρονείναι 
ζωηρό και ζωντανό απ' όλες τις πλευρές, ενώ υπάρχουν και πληροφορίες, οι οποίες ωστόσο κυκλοφορούν ως φήμες, 
πως η συγκεκριμένη κλινική θα έκλεινε πριν τις εκλογές. Σε κάθε περίπτωση, η σημερινή συνάντηση θα κρίνει αρκετά.

Ηυποστελέχωση, 
η μη κάλυψη των

'προαφερόμενων θέσεων εργασίας 
και η έλλειψη χρηματοδοτικών 
κινήτρων είναι μερικά μόνο από τα 
προβλήματα που αντιμετωπίζει η 
Παιδοψυχιατρική Κλινική, η οποία εδώ 
και αρκετό καιρό, όπως καταγγέλλουν 
εργαζόμενοι και γιατροί έχει 
εγκαταλειφθεί οτην τύχη της

μένης κλινικής. Το αποτέλεσμα είναι ο καθένας α
πό τους δύο αυτούς γιατρούς να κάνει 15 εφημερί
ες τον μήνα. Εξαντλητικό και σίγουρα κουραστικό.
Αλλά δεν είναι μόνο οι υπερωρίες ή οι εφημερί

ες που έχουν εξοντώσει το ιατρικό προσωπικό, εί
ναι και η μη καταβολή χρημάτων. Σύμφωνα με έγκυ

ρες πληροφορίες, τις μισές εφημερίες πληρώνο
νται οι συγκεκριμένοι γιατροί. Είναι επομένως ευνό
ητο πως οι συνθήκες εργασίας δεν ευνοούν για τον 
υποψήφιο ενδιαφερόμενο. Και έτσι ακριβώς συμ
βαίνει. Σύμφωνα μετην προκήρυξη που είδετο φως 
της δημοσιότητας στα μέσα της άνοιξης, καμία θέση 
δεν πληρώθηκε σε ιατρικό προσωπικό. Αυτό σημαί
νει πως δεν υπάρχει απορρόφηση των γιατρών με 
ειδικότητα Παιδοψυχιατρική.

Και εκεί τίθεται το ερώτημα: Τι θα γίνει με τα παι
διά που απαιτούν άμεση ψυχιατρική βοήθεια; Μά
λιστα, είναι άξιο αναφοράς πως, σύμφωνα με πα- 
λαιότερο δημοσίευμα της "Ν.Κ." στην Παιδοψυχια- 
τρική του ΠΑΓΝΗ, υπάρχουν άτομα νεαρής ηλικίας 
που πάσχουν από εξάρσεις θυμού και επιθετικότη
τας. Είναι άτομα νεαρής ηλικίας και σίγουρα η Παι- 
δοψυχιατρική Κλινική προσφέρει την απαιτούμενη 
βοήθεια.
Μάλιστα, εάν αναλογιστούμε πως η μη καταβολή 

του συνόλου των χρημάτων από τα ρεπό είναι ένας 
σημαντικός παράγοντας, τότε είναι ευνόητο πως 
δεν υπάρχουν κίνητρα για να κρατηθεί το ιατρικό 
προσωπικό.
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1  Νέο ΕΣΥ με συνεργασία δημόσιου και ιδιωτικού
τομέα

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

644.71 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

►NT. ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ:

Νέο ΕΣΥ με συνεργασία 
δημόσιου και ιδιωτικού τομέα
►Ζητά ο πρόεδρος του τοπικού Ιατρικού 
Συλλόγου από τη νέα κυβέρνηση
Την ανάγκη διαμόρφωσή 
ενόε νέου ΕΣΥ που θα σχε
διαστεί και θα λειτουργήσει 
σύμφωνα με τα σύγχρονα 
επιδημιολογικά δεδομένα, 
την οικονομική κατάσταση 
τηε χώραε και την εξέλιξη 
τηε ιατροτεχνολογίαε ανα- 
δεικνύει ο πρόεδροε του Ια
τρικού Συλλόγου A0pioas Κων. Γιαννακόπουλοε, με 
αφορμή την ανάληψη νέαε ηγεσίαε στο Υπουργείο Υγεί- 
as. Αναφερόμενοε στο Εθνικό Σύστημα Υγείαε, ο κ. Γιαν
νακόπουλοε με δήλωσή του δίνει ns κατευθύνσεΐ5 για 
το νέο ΕΣΥ, επισημαίνονταε ότι ο στρατηγικόε σχεδια- 
σμόε για το νέο σύστημα υγείαε ms χώραε μαε θα πρέ
πει να περιλαμβάνει τη συνεργασία του ιδιωτικού με 
τον δημόσιο τομέα σε όλα τα επίπεδα. ΣΕΛ.4
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1  Νέο ΕΣΥ με συνεργασία δημόσιου και ιδιωτικού τομέα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Νέο ΕΣΥ με 
συνεργασία δημόσιου 
και ιδιωτικού τομέα
ΖΗΤΑ 0 ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΙΣΑ Κ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ

Τ
ην ανάγκη διαμόρφωσή evos 
νέου ΕΣΥ που θα σχεδιαστεί 
και θα λειτουργήσει σύμφωνα 
με τα σύγχρονα επιδημιολογικά δε

δομένα, την οικονομική κατάσταση 
τηε χώραε και την εξέλιξη τηε ιατρο- 
τεχνολογίαε αναδεικνύει ο πρόεδροε 
του Ιατρικού Συλλόγου Λάρισαε 
Κων. Γιαννακόπουλοε, με αφορμή 
την ανάληψη νέαε ηγεσίαε στο 
Υπουργείο Υγείαε.
Αναφερόμενοε στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείαε, ο κ. Γιαννακόπουλοε με δή
λωσή του δίνει τιε κατευθύνσειε για 
το νέο ΕΣΥ επισημαίνονταε ότι στρα- 
τηγικόε σχεδιασμόε για το νέο σύ
στημα υγείαε τηε χώραε μαε θα πρέ
πει να περιλαμβάνει τη συνεργασία 
του ιδιωτικού με τον δημόσιο τομέα 
σε όλα τα επίπεδα.
Αναλυτικά στη δήλωσή του ο κ. 
Γιαννακόπουλοε αναφέρει:
«Το ΕΣΥ, όπωε αυτό σχεδιάστηκε και 
λειτούργησε εδώ και 40 χρόνια, έχει 
ολοκληρώσει τον ιστορικό του ρόλο, 
χωρίε να μπορεί όμωε σήμερα να αν- 
ταποκριθεί στιε πολλαπλέε απαιτή- 
σειε τηε ιατρικήε επιστήμηε, αλλά και 
τηε κοινωνίαε, με κύριο χαρακτηρι
στικό την υποστελέχωσή του.
Το αναγκαίο ιατρικό δυναμικό για τη 
στελέχωση των μονάδων υγείαε του 
ΕΣΥ στην Πρωτοβάθμια, Δευτερο
βάθμια και Τριτοβάθμια περίθαλψη 
αποτελεί συνάρτηση πολλών παρα
γόντων. Η αδρή προσέγγιση μέσω 
των οργανογραμμάτων που ίσχυε 
μέχρι το 2011, ακυρώθηκε, όταν επι
βλήθηκε από τα πρώτα μνημόνια η 
αναθεώρηση των οργανισμών και η 
περικοπή νοσηλευτικών κρεβατιών, 
οργανικών θέσεων και το κλείσιμο 
ολόκληρων μονάδων υγείαε. Οι 
σφοδρέε αντιδράσειε που εκδηλώ
θηκαν εκείνη την εποχή απέτρεψαν 
περαιτέρω συρρίκνωση του ΕΣΥ, 
όμωε το βαθύ τραύμα δεν επουλώ
θηκε τα επόμενα χρόνια, ενώ η παν
δημία προκάλεσε νέα διαλυτική κα
τάσταση, με το ΕΣΥ να βρίσκεται πλέ
ον στο χείλοε τηε κατάρρευσηε.
Η υποστελέχωσή του ΕΣΥ προκαλεί 
προβλήματα στην κάλυψη των υγει
ονομικών αναγκών τηε κοινωνίαε, 
που αποτυπώνεται σε μεγαλύτερο 
βαθμό στιε νησιωτικέε και απομα- 
κρυσμένεε περιοχέε και οδηγεί σε 
αδυναμία περίθαλψηε περιστατικών 
που η ζωή τουε βρίσκεται σε κίνδυ
νο, όπωε χαρακτηριστικά συμβαίνει 
σε αρκετέε περιοχέε με την έλλειψη 
αναισθησιολόγων ή την κατάρρευση 
των παθολογικών κλινικών.
Το δίλημμα που προβάλλει επιτακτι
κά σήμερα είναι: αναβάθμιση και 
ανασυγκρότηση του παλιού ΕΣΥ με 
κατά προτεραιότητα θεραπεία και 
επούλωση των βασικών πληγών του 
ή ο σχεδιασμόε και η λειτουργία ενόε 
Νέου ΕΣΥ;
Συντασσόμαστε μ' ένα Νέο ΕΣΥ που 
θα σχεδιαστεί και θα λειτουργήσει 
σύμφωνα με τα σύγχρονα επιδημιο- 
λογικά δεδομένα, την οικονομική κα
τάσταση τηε χώραε και την εξέλιξη 
τηε ιατροτεχνολογίαε και που θα 
περνάει μέσα από:
1. Άμεση αναθεώρηση του μισθολο

γίου των ιατρών ΕΣΥ και επαναφορά 
στα προ 2012 επίπεδα με τελικό στό
χο τον διπλασιασμό του.
2. Την εκπόνηση ενόε νέου ρεαλιστι
κού υγειονομικού χάρτη, στον οποίο 
η διάταξη των υγειονομικών δομών 
θα γίνεται αποκλειστικά με γνώμονα 
τιε πραγματικέε ανάγκεε περίθαλψηε 
των πολιτών.
3. Την επαρκή χρηματοδότηση του 
συστήματοε.
4. Τη στελέχωση όλων των υγειονο
μικών δομών του ΕΣΥ με προσωπικό 
και θέσπιση ειδικών κινήτρων για 
ορισμένεε ειδικότητεε (εντατικολο- 
γίαε, αναισθησιολογίαε κ.ά.) και πε- 
ριοχέε. Μονιμοποίηση των επικουρι
κών γιατρών μετά από αξιολόγηση.
5. Ριζική αναδιάρθρωση του ΕΚΑΒ, 
ενίσχυση με προσωπικό και συνερ
γασία με τον ιδιωτικό τομέα ώστε να 
μειωθούν οι χρόνοι αναμονήε.
6. Εκπόνηση ενιαίων και σύγχρονων 
εκπαιδευτικών προγραμμάτων για 
τουε ειδικευόμενουε, με κοινωνικά 
χαρακτηριστικά.
7. Την ανανέωση του ιατροτεχνολο- 
γικού εξοπλισμού με γνώμονα την 
εξελισσόμενη νέα τεχνολογία.
8. Την κτιριακή και ενεργειακή ανα
βάθμιση εκεί όπου χρειάζεται.
9. Τη διαρκή αξιολόγηση όλων ανε- 
ξαιρέτωε των κρατικών μονάδων 
υγείαε.
10. Την αλλαγή του θεσμικού πλαι
σίου των προσλήψεων του ιατρικού 
προσωπικού, ώστε να διασφαλίζεται 
πλήρωε η αξιοκρατία και η ταχύτητα, 
με παράλληλη βελτίωση των συν
θηκών εργασίαε για να σταματήσει 
η αιμορραγία μαε προε το εξωτερι
κό.

11. Τη σύνταξη νέων οργανισμών 
στα Νοσοκομεία και στα Κέντρα Υγεί- 
αε.
12. Η οργάνωση μιαε ΠΦΥ που θα 
αποτελεί πραγματικό ανάχωμα προε 
τη ροή των ασθενών στα νοσοκομεία 
για αναζήτηση υπηρεσιών πρωτο- 
βάθμιαε περίθαλψηε.
13. Η εφαρμογή του νέου νόμου για 
την ΠΦΥ με κύριο μοχλό τον προ
σωπικό γιατρό χωρίε στρεβλώσειε 
και απαράδεκτεε συμβάσειε με τον 
ΕΟΠΥΥ, αλλά αντίθετα θέσπιση ειδι
κών κινήτρων για την προσέλκυση 
γιατρών και άμεση κατάργηση του 
clawback, ώστε η πρόσβαση του πο
λίτη να είναι εύκολη, με ελεύθερη 
επιλογή και αξιοποίηση ολόκληρου 
του ιατρικού δυναμικού τηε χώραε.
14. Έμφαση στα μαζικά προληπτικά 
προγράμματα, που η έγκαιρη διά
γνωση ορισμένων ασθενειών και η 
αντιμετώπισή τουε, κυρίωε, σώζει 
ζωέε, αλλά και εξοικονομεί πόρουε.
15. Νέα φαρμακευτική πολιτική ώστε 
να μηδενιστούν οι ελλείψειε φαρμά
κων, ενώ η πρόσβαση όλων των πο
λιτών σε καινοτόμεε θεραπείεε να εί
ναι εύκολη και ελεύθερη.
Τέλοε, ο στρατηγικόε σχεδιασμόε για 
το νέο σύστημα υγείαε τηε χώραε μαε 
θα πρέπει να περιλαμβάνει τη συνερ
γασία του ιδιωτικού με τον δημόσιο 
τομέα σε όλα τα επίπεδα. Σ' έναν 
ισχυρότατο δημόσιο πυλώνα, με δο- 
μέε διαρκώε αξιολογούμενεε, να 
μπορεί να κουμπώνει έναε υποστη- 
ρικτικόε ιδιωτικόε τομέαε, διαρκώε 
πιστοποιούμενοε και ελεγχόμενοε. 
Ο πολίτηε θα κινείται εύκολα μέσα 
στο σύστημα, χωρίε φυσικά να πλη
ρώνει από την τσέπη του».



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αιφνιδιαστικά στον «Ευαγγελισμό» ο Χρυσοχοίδης
Πηγή: ONTIME Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

198.5 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αιφνιδιαστικά στον 
«Ευαγγελισμό» 
ο Χρυσοχοίδης

ΕΝΑΣ ΑΠΟ τους κύριος στόχους 
της νέας τετραετίας που έχει μπρο
στά της η κυβέρνηση είναι η ανα
βάθμιση του ΕΣΥ, και οι κινήσεις 
του νέου υπουργού Μιχάλη Χρυ
σοχοϊκή δείχνουν ότι αυτός και 
το επιτελείο του βαδίζουν με το 
«καλημέρα» προς αυτή την κα
τεύθυνση.
Ο νέος υπουργός Υγείας έδειξε 
από την πρώτη κιόλας ημέρα ότι 
έλαβε στα σοβαρά τα λόγια του 
πρωθυπουργού για «λιγότερα λό
για και περισσότερες πράξεις». 
Έτσι χθες ο Μιχάλης Χρυσοχοίδης 
θέλησε να εξακριβώσει ιδίοις όμ- 
μασι την κατάσταση που επικρατεί 
στο Εθνικό Σύστημα Υγείας. Νωρίς 
λοιπόν το πρωί -πριν από το πρώτο 
υπουργικό, δηλαδή- επισκέφθηκε 
αιφνιδιαστικά το νοσοκομείο «Ευ
αγγελισμός» στην Αθήνα, προ- 
κειμένου να ενημερωθεί για την 
κατάσταση που επικρατεί στο με
γαλύτερο νοσοκομείο της χώρας. 
Ο νέος υπουργός Υγείας έφτασε 
στον «Ευαγγελισμό» λίγο μετά τις 
οκτώ το πρωί, ξαφνιάζοντας τους 
εργαζομένους, με τους οποίους 
συνομίλησε για αρκετή ώρα σχε
τικά με τα ζητήματα που απασχο
λούν το νοσοκομείο. Ακολούθως, 
μαζί με τους συνεργάτες του κα-

Μιχάλης Χρυσοχοίδης.

τευθύνθηκε στα γραφεία της δι
οίκησης, όπου συναντήθηκε με 
το διοικητή του νοσοκομείου Τ. 
Γρηγορόπουλο.
Σύμφωνα με πληροφορίες, ο κ. 
Χρυσοχοίδης βρέθηκε στα ογκο- 
λογικά και αιματολογικά τμήμα
τα του νοσοκομείου, ενώ, προτού 
αποχωρήσει για το Μαξίμου και το 
υπουργικό συμβούλιο, βρέθηκε και 
στις Μονάδες Εντατικής Θεραπεί
ας του «Ευαγγελισμού», για μια 
πρώτη σύντομη ενημέρωση από 
τους εργαζομένους. Η παραμονή 
Χρυσοχοΐδη στο νοσοκομείο κρά
τησε κάτι λιγότερο από δύο ώρες.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  "Θέλουμε προσωπικό"!
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

206.7 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

"Θέλουμε προσωπικό"!
"Δεν είμαστε ρομπότ, δώστε μας γιατρούς 

και νοσηλευτές αν θέλετε να εφημερεύουμε 
365 μέρες τον χρόνο". Αυτό έγραψε ο διευ
θυντής ΩΡΑ του ΠΑΓΝΗ, καθηγητής Μανόλης 
Προκοπάκης, ο οποίος κλήθηκε τα ξημερώ
ματα κι ενώ το νοσοκομείο δεν εφημέρευε, 
για να αφαιρέσει από δύο παιδάκια τα σώ
ματα που είχαν καταπιεί.

Το πρώτο παιδάκι ηλικίας 2,5 ετών μετα
φέρθηκε από το Ρέθυμνο, καθώς κατάπιε μπί
λια από σφυρίχτρα, ενώ το δεύτερο, δύο 
ετών, μεταφέρθηκε στο ΠΑΓΝΗ από το Βενι- 
ζέλειο Νοσοκομείο γιατί κατάπιε ξύλο από 
σουβλάκι το οποίο στάθηκε στον υποφά- 
ρυγγα.

Και τα δύο παιδάκια εισήχθησαν στο χει
ρουργείο.

Την είδηση έκανε γνωστή μέσω ανάρτησης 
του στο facebook ο διευθυντής τής Ωτορινο- 
λαρυγγολογικής Κλινικής αναφέροντας με
ταξύ άλλων:

"Ώρα 02.30, μετά τα μεσάνυχτα. Δύο παι
δάκια μαζεμένα, με ξένα σώματα διακομίζον
ται επειγόντως στο ΠαΓΝΗ. Ταυτόχρονα. Το 
ένα δυόμισι ετών διακομιδή από Ρέθυμνο με 
αναφερόμενη εισρόφηση μπίλιας από σφυρί
χτρα (!) στους βρόγχους. Το άλλο, δύο ετών 
από Βενιζέλειο, με αναφερόμενη κατάποση 
ξύλου από σουβλάκι στον υποφάρυγγα. Δύο 
χειρουργεία που πιστεύω να πάνε καλά. Η Κε-

Στο ΠΑΓΝΗ μεταφέρθηκαν τα δύο μικρά 
παιδιά που είχαν καταπιεί Εένα σώματα

πτομέρεια εδώ είναι ότι ΔΕΝ εφημερεύει το 
Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο! Κι αυτό συμ
βαίνει χρόνια τώρα. Κι εγώ, ενώ όλο το πρωί 
σήμερα ήμουν χειρουργείο, καλούμαι επει
γόντως να διεκπεραιώσω αυτά τα πολύ ιδιαί
τερα περιστατικά. Ως πότε θα είμαι ρομπότ; 
Όχι μόνο εγώ, αλλά όλοι μας εδώ πέρα στην 
ΩΡΑ Κλινική του ΠαΓΝΗ. Γυρνάμε σπίτια μας 
και το βλέμμα μας είναι άγριο, χωρίς να το θέ
λουμε. Αν δεν μπορούν τα υπόλοιπα νοσοκο
μεία της Κρήτης να διεκπεραιώσουν αυτά τα 
επείγοντα περιστατικά, πολύ ωραία, δώστε 
μας προσωπικό να τα κάνουμε εμείς όπως 
πρέπει κι όπως ταιριάζει. Να εφημερεύουμε 
κανονικά και εύρυθμα 365 μέρες το χρόνο. 
Με επάρκεια σε γιατρούς και νοσηλευτές".
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1  Το μόνο ασθενοφόρο ms Θάσου μετέφερε
περιστατικό εγκεφαλικού, ήταν αδύνατο να προλάβει
την τουρίσ ...

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

127.94 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ
Το μόνο ασθενοφόρο ms Θάσου μετέφερε περιστατικό
εγκεφαλικού, ήταν αδύνατο να προλάβει την τουρίστρια
ΤΗΝ αδυναμία των διασωστών και των πληρω
μάτων του ΕΚΑΒ να προστατεύσουν την ανθρώ
πινη ζωή λόγω της υποστελέχωσης περιέγραψε 
μιλώντας στο Open ο πρόεδρος του σωματείου 
Καβάλας και αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας Ομο
σπονδίας Εργαζομένων ΕΚΑΒ Κώστας Τσιτσίλι- 
κάκης, αναφερόμενος στην γυναίκα που έχασε τη 
ζωή της σε παραλία της Θάσου, τη Θάσο υπάρχει 
«ένα ασθενοφόρο και -σε κάποιες περιπτώσεις- 
ένα ακόμη "μισό", είναι ένας διασώστης με τον

γιατρό του Κέντρου Υγείας εξυπηρετούν κάποιες 
περιπτώσεις, κάτι που δεν είναι το σωστό. Δεν 
μπορεί να πηγαίνει σε μία παραλία ένας γιατρός 
και ένας διασώστης. Ποιος θα βοηθήσει; Ποιος 
θα διακομίσει τον ασθενή στο ασθενοφόρο; Μετά 
ποιος θα συνοδεύσει στο Κέντρο Υγείας;», όπως 
περιέγραψε ο κ. Τσιτσιλικάκης. Για το τελευταίο 
θανατηφόρο περιστατικό, ο ίδιος είπε ότι «ήταν 
μία κυρία που έκανε μπάνιο, μόλις βγήκε κατέρ- 
ρευσε. Το μοναδικό ασθενοφόρο που υπήρχε χθες

στη βάρδια εκείνη τη στιγμή διακόμιζε άλλο περι- 
σταηκό προς το Κέντρο Υγείας Πρίνου. Αποτέλε
σμα, να υπάρξει όλη αυτή η καθυστέρηση. Από 
την ίδια περιοχή είχαμε κληθεί νωρίτερα για άλλο 
περιστατικό, εγκεφαλικό... εκείνη την ώρα βρι
σκόταν καθ' οδόν, δεν είχαν παραδώσει το περι
στατικό. Πριν φτάσουν, ενημερώθηκαν οι συνά
δελφοι για το συγκεκριμένο περιστατικό. Με το 
που παρέδωσαν, ξεκίνησαν για το συγκεκριμέ
νο περιστατικό. Το Κέντρο Υγείας απέχει 30-35 
χλμ. από το σημείο στην παραλία. Αυτό πρακτι
κά, με το οδικό δίκτυο της Θάσου που δεν είναι 
μία μεγάλη οδός, σημαίνει περίπου 25 λεπτά. Από 
εκεί προέκυψε η όλη καθυστέρηση, γιατί υπήρχε 
μόνο ένα ασθενοφόρο».
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1  Ηράκλειο: Εσωσαν δύο δίχρονα... σε νοσοκομείο που
δεν εφημέρευε

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 30 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

142.12 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ηράκλειο: Εσωσαν δύο δίχρονα... 
σε νοσοκομείο που δεν εφημέρευε

ΣΤΟ ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΟ του Πανεπιστημιακού Γενικού 
Νοσοκομείου Ηρακλείου (Π\ΓΝΗ) μπήκαν δύο μι
κρά παιδιά τα ξημερώματα της Τετάρτης, καθώς το 
ένα κατάπιε μπίλια από σφυρίχτρα και το άλλο ξύ
λο από σουβλάκι. Σύμφωνα με πληροφορίες του 
creta24.gr, το πρώτο παιδί είναι 2,5 ετών και μεια- 
φέρθηκε στο ΠΑΓΝΗ από το Ρέθυμνο. Το δεύτερο 
παιδί, 2 ετών, αρχικά πήγε στο Βενιζέλειο Νοσοκο
μείο και σπτ συνέχεια μεταφέρθηκε στο ΠΑΓΝΗ για 
να υποβληθεί σε χειρουργική επέμβαση στον υπο- 
φάρυγγα. Τα δύο περισταηκά έκανε γνωστά στο 
facebook ο διευθυντής της ΩΡΑ Κλινικής του ΠΑ
ΓΝΗ Μανώλης Προκοπάκης, ο οποίος σημείωσε όπ 
το συγκεκριμένο νοσοκομείο δεν εφημέρευε και όη 
υπάρχει έλλειψη προσωπικού για να ανπμειωπΐζο- 
νται τέτοια περιστατικά στην ώρα τους: «Ωρα 2.30

μετά τα μεσάνυχτα. Δύο παιδάκια μαζεμένα, με ξέ
να σώματα διακομίζονται επειγόντως στο ΠΑΓΝΗ. 
Ταυτόχρονα. Το ένα 2,5 ετών διακομιδή από Ρέθυ
μνο με αναφερόμενη εισρόφηση μπίλιας από σφυ
ρίχτρα (!!!) στους βρόγχους.

Το άλλο, 2 ετών από Βενιζέλειο, με αναφερόμε
νη κατάποση ξύλου από σουβλάκι στον υποφάρυγ- 
γα. Δύο χειρουργεία που πιστεύω να πάνε καλά. Η 
λεπτομέρεια εδώ είναι όπ ΔΕΝ εφημερεύει το Πα
νεπιστημιακό Νοσοκομείο! Κι αυτό συμβαίνει χρό
νια τώρα. Κι εγώ, ενώ όλο το πρωί σήμερα ήμουν 
χειρουργείο, καλούμαι επειγόντως να διεκπεραιώ- 
σω αυτά τα πολύ ιδιαίτερα περισταηκά. Ως πότε θα 
είμαι ρομπότ; Οχι μόνο εγώ, αλλά όλοι μας εδώ πέ
ρα στην ΩΡΑ Κλινική του ΠΑΓΝΗ». Για να καταλή- 
ξει: «Η αλλαγή πρέπει να είναι κεντρική και ριζική».
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1  Εντολή μετακίνησης γιατρών από νοσοκομεία για
την κατασκήνωση της Αρχιεπισκοπής

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 1,17 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

322.32 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΕΝΓΕ

Μετακινούν 
γιατρούς του ΕΣΥ 
στην κατασκήνωση 
της Αρχιεπισκοπής!
ΣΕΛ.17

0 ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΑΠΕΙΛΕΙ ΜΕ ΑΠΟΛΥΣΗ ΟΠΟΙΟΝ ΑΡΝΗΘΕΙ

Εντολή μετακίνησης γιατρών από νοσοκομεία 
για την κατασκήνωση της Αρχιεπισκοπής
ΑΚΟΜΑ ΔΕΝ ΑΝΕΛΑΒΕ, μετακινεί 
τώρα γιατρούς και προσωπικό από το 
ΕΣΥ σε δομή της Αρχιεπισκοπής η κυ
βέρνηση της Ν.Δ.!

Ο διοικητής της 1ης Υγειονομι
κής Περιφέρειας Αττικής και Νήσων, 
Παναγιώτης Στάθης, αποφάσισε και 
διέταξε τη μετακίνηση γιατρών και νο
σηλευτών στην παιδική κατασκήνωση 
της Αρχιεπισκοπής Αθηνών στον Αυ
λώνα, σύμφωνα με την Ομοσπονδία 
Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών 
Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ). «Τα νοσοκομεία 
και τα Κ.Υ. του δημόσιου συστήματος 
υγείας δεν είναι φέουδο κανενός διοι
κητή», απαντούν με ανακοίνωσή τους 
οι νοσοκομειακοί γιατροί.

Η μετακίνηση αφορά 3 παιδιά
τρους από τα Κέντρα Υγείας Καπαν- 
δριτίου, Πατησίων και Βύρωνα, 1 
γενικό γιατρό από το Πολυδύναμο Πε
ριφερειακό Ιατρείο Σκάλας Ωρωπού, 
8 νοσηλευτές από το Κέντρο Υγείας 
Καπανδριτίου και 1 μάγειρα από το 
Γενικό Νοσοκομείο Αθηνών «Γ. Γεν- 
νηματάς».

Σαν να μην έφτανε η απίστευτη 
απόφαση, ο διοικητής απειλεί από

πάνω ότι θα προβεί σε διοικητικές κυ
ρώσεις και θα εφαρμόσει συνέπειες 
καταγγελίας σύμβασης, δηλαδή θα 
απολύσει όσους εργαζόμενους αρ- 
νούνται να μετακινηθούν στην παιδι
κή κατασκήνωση της Αρχιεπισκοπής. 
«0 διοικητής της 1 ης Υγειονομικής Πε
ριφέρειας λειτουργεί πρακτικά ως ερ
γολάβος της Αρχιεπισκοπής Αθηνών 
και στέλνει υγειονομικό προσωπικό 
του δημόσιου συστήματος υγείας σε 
έναν ιδιωτικό φορέα», καταδεικνύουν 
οι νοσοκομειακοί γιατροί και προσθέ
τουν: «Εκεί όμως που η πρόκληση και 
το θράσος του κ. Στάθη ξεπερνάει κά
θε όριο είναι ότι επικαλείται το άρθρο 
21 του Συντάγματος που προβλέπει 
ότι “το κράτος μεριμνά για την υγεία 
των πολιτών και παίρνει ειδικά μέτρα 
για την προστασία της νεότητας”».

Είναι όμως αυτή ακριβώς η ενέρ
γεια του διοικητή της 1ης ΥΠΕ που 
προσκρούει στο άρθρο του Συντάγ
ματος που επικαλείται, τονίζουν οι 
νοσοκομειακοί γιατροί και διερωτώ- 
νται πώς ακριβώς προστατεύεται «η 
υγεία των πολιτών και της νεότητας» 
όταν στερεί πολύτιμο προσωπικό

για να εξυπηρετήσει έναν ιδιωτικό 
φορέα (γιατρούς, νοσηλευτές, βοη
θητικό προσωπικό) από τα ούτως ή 
άλλως αποψιλωμένα Κέντρα Υγείας, 
ιδιαίτερα σε μια περίοδο αυξημένων 
αναγκών λόγω εμφάνισης σποραδι
κών μεν, επικίνδυνων δε, στρεπτο- 
κοκκικών λοιμώξεων σε παιδιά; Πώς 
ακριβώς προστατεύεται η υγεία των 
πολιτών όταν αφαιρεί προσωπικό από 
Κέντρα Υγείας περιοχών (Καπανδρίτι, 
Ωρωπός) που έχουν αυξημένη επισκε- 
ψιμότητα κατά τη διάρκεια της καλο
καιρινής περιόδου;

Η ΟΕΝΓΕ απευθύνεται δημόσια και 
στον Αρχιεπίσκοπο Αθηνών, θέτοντάς 
του το ερώτημα εάν είναι ενήμερος 
για τους κινδύνους που εγκυμονεί για 
τον παιδιατρικό πληθυσμό η απομά
κρυνση παιδίατρων από τα Κ.Υ. των 
συγκεκριμένων περιοχών και απαιτεί 
να ανακλπθεί άμεσα η εκτός των άλ
λων παράνομη απόφαση μετακίνησης 
γιατρών, νοσηλευτών και βοηθητικού 
προσωπικού από τα Κέντρα Υγείας για 
την κάλυψη των αναγκών της παιδι
κής κατασκήνωσης της Αρχιεπισκοπής 
Αθηνών. ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ
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1  Πρωινή «έφοδος» Χρυσοχοίδη στον Ευαγγελισμό
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

619.76 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Έπιασε δουήειά ο νέος υπουργός 
Υγείας - Μήνυμα εγρήγορσης 

στους επικεφαλής 
όήων των νοσοκομείων

νάντηση με τους διοικητές των νοσοκομείων και τους διοι
κητικούς τους προϊσταμένους, τους ΥΠΕάρχες, όπου τους 
έδωσε ήδη το προσωπικό του στίγμα στο τιμόνι του υπουρ
γείου. Ζήτησε από όλους επαγρύπνηση, ετοιμότητα και 
εγρήγορση, με έμφαση στα προβλήματα του πολίτη, όπως 
τα αντιμετωπίζει καθημερινά στα δημόσια νοσοκομεία. 
Τους ζήτησε να δουλέψουν με αφοσίωση, να σκύψουν πά
νω στην αγωνία των πολιτών και ειδικά των ευάλωτων και 
τόνισε με νόημα πως «όποιος δεν μπορεί να ανταποκριθεί, 
να το πει!». Παράλληλα τους είπε πως δεν θα μιλούν απευ
θείας με το υπουργείο, αλλά στα έκτακτα περιστατικά θα 
απευθύνονται στο ΕΚΑΒ-ΚΕΠΥ, που κάνει τον συντονισμό, 
στον ΥΠΕάρχη όπου υπάγονται και αυτοί με τη σειρά τους 
θα ενημερώνουν το υπουργείο.

0 ρόλος του Θεμιστοκλέους
Να θυμίσουμε ότι τα νοσοκομεία, που μέχρι πρότινος 

ανήκαν στην αναπληρώτρια υπουργό Μίνα Γκάγκα, τώρα 
περνούν στην αρμοδιότητα του νέου υφυπουργού Υγείας 
Μάριου Θεμιστοκλέους. Αυτός θα αναλάβειτο δύσκολο 
έργο της αναδιάρθρωσης του ΕΣΥ, όπου μεταξύ άλλων θα 
υπάρξουν αυστηρά κριτήρια στην επιλογή και στον έλεγχο 
των διοικητώντων νοσοκομείων. Ωστόσο διοικητές με 
τους οποίους επικοινωνήσαμε μας έλεγαν πως ήδη ελέγ
χονται κάθε χρόνο για την απόδοσή τους, για το αν έπιασαν 
τους στόχους και πώς χειρίστηκαν κομβικά θέματα, όπως 
σοβαρά έκτακτα περιστατικά. Πρέπει κάθε χρόνο να πιά
νουν συγκεκριμένους στόχους στη διαχείριση του προσω
πικού, του προϋπολογισμού και των ενδονοσοκομειακών 
λοιμώξεων κ.ά. Ωστόσο οι πηγές μας αναφέρουν πως, πα
ρά την ανακοίνωση του ΕΚΑΒ για το περιστατικό πνιγμού 
τουρίστριας απότηνΤσεχία στη Θάσο πωςτο μοναδικό 
ασθενοφόρο στο νησί ήταν σε άλλο περιστατικό και έφτα
σε για να παραλάβειτην άτυχη γυναίκα σε 32 λεπτά, χωρίς 
δηλαδή καθυστέρηση όπως κατήγγειλαν αυτόπτες μάρτυ
ρες, ο υπουργός Υγείας ενδιαφέρθηκε για το θέμα και ζή
τησε να κινηθεί ΕΔΕ.

0
 υπουργός Υγείας Μιχάλης Χρυσοχοΐδης ξεκίνησε 
δυναμικά τη θητεία του. Έτσι, χθες νωρίς το πρωί, 
πριν απότη συνεδρίαση του υπουργικού συμβουλί

ου, επισκέφθηκετον Ευαγγελισμό, το μεγαλύτερο νοσο
κομείο της χώρας, όπου παρέμεινε για δύο ώρες. Είχε 
εκτενή συζήτηση με τον διοικητή Αναστάσιο Γρηγορόπου- 
λο, από τον οποίο σύμφωνα με πληροφορίες της «Politi

cal» ζήτησενα μάθει σχεδόν τα πάντα. Το 
οργανόγραμμα, το προσωπικό, πόσες ελ
λείψεις υπάρχουν στο προσωπικό και σε 
ποιες ειδικότητες. Επισκέφθηκετις Μονά
δες Εντατικής Θεραπείας. Ζήτησε να ενημε
ρωθεί για όλες τις λίστες αναμονής και 
έδειξε ιδιαίτερο ενδιαφέρον για τα ογκολο- 
γικά περιστατικά. Είναι θέμα χρόνου να κά
νει αντίστοιχες επισκέψεις και σε άλλα νο-

' '

Γράφει 
η Κατερίνα 

Παπακωστοπούάου
kpapakosto@yahoo.gr

σοκομεία. Ο ίδιος γνωρίζει ότι η αναδιάρθρωση στο ΕΣΥ 
αποτελεί προτεραιότητα στην ατζέντα της νέας θητείας αυ
τής της κυβέρνησης και θέλει να προχωρήσει άμεσα σε 
διορθωτικές κινήσεις. Όπως ειπώθηκε και στο υπουργικό 
όπου δόθηκαν οι μπλε φάκελοι στους υπουργούς, ο πρω
θυπουργός θέλει άμεσα να δοθεί μια λύση στα θέματα που 
αφορούν την ανταπόκριση του ΕΚΑΒ στις κλήσεις των πο
λιτών. Έτσι, σύντομα θα δούμε μεικτά πληρώματα ασθενο
φόρων με ΕΚΑΒίτες. μέλη των Ενόπλων Δυνάμεων και πυ
ροσβέστες κυρίως για τις απομακρυσμένες περιοχές. Μέ
νει να δούμε πώς θα γίνει η ρύθμιση και η εκπαίδευση που 
θα απαιτηθεί, ειδικά για τη διαχείριση δύσκολων περιστα
τικών όπως θανατηφόρα τροχαία ή περιστατικά πνιγμών, 
που ειδικά μέσα στο καλοκαίρι αντιμετωπίζειτο ΕΚΑΒ συ
χνά κυρίως σε νησιά.

Διαδικτυακή συνάντηση
Ο υπουργός Υγείας είχε την πρώτη του διαδικτυακά συ-

Πρωινή «έφοδοε» 
Χρυσοχοίδη 
στον Ευαγγελισμό1
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1  ΙΣΑ: Πού πρέπει να ρίξει το βάρος η νέα ηγεσία του
υπουργείου Υγείας

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

334.04 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΙΣΑ: Πού πρέπει να ρίξει το βάρος η νέα ηγεσία του υπουργείου Υγείας
Γ. Πατούλης: Παίρνοντας την σκυτάλη, από τους άξιους προκατόχους τους, η νέα πολιτική ηγεσία, 
πρέπει να συνεχίσει το έργο τους

Τη νέα πολιτική ηγεσία του υπουργείου Υγεί
ας, τον υπουργό Μ Χρυσοχοΐδη, την αναπληρώ- 
τρια υπουργό Ε. Αγαπηδάκη και τους υφυπουρ
γούς Μ. Θεμιστοκλέους και Δ. Βαρτζόπουλο 
συγχαίρουν ο πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου 
Αθηνών και το δ.σ. του Συλλόγου για την ανάλη
ψη των καθηκόντων τους. Ο ΙΣΑ εύχεται στη νέα 
ηγεσία του υπουργείου να επιτύχει «στο σημαν
τικό έργο που έχουν αναλάβει» και δηλώνει πως 
«θα παραμιείνει σε αγαστή συνεργασία, με τη νέα 
πολιτική ηγεσία, συμβάλλοντας στην ευόδωση 
των προσπαθειών της, προς όφελος του ασθενή, 
του ιατρικού κόσμου και της δημόσιας υγείας».

«Εκφράζω τις θερμότερες ευχές μου, στη νέα 
πολιτική ηγεσία του υπουργείου Υγείας, για ευό
δωση του σημαντικού έργου της. Το τοπίο στο 
χώρο της υγείας, έχει αλλάξει τα τελευταία χρό
νια, κατά τα οποία έγιναν πολλά και σημαντικά 
βήματα, για την αναβάθμιση του ΕΣΥ. Παίρνον
τας την σκυτάλη, από τους άξιους προκατόχους 
τους, η νέα πολιτική ηγεσία, πρέπει να συνεχίσει 
το έργο τους» ανέφερε ο πρόεδρος του ΙΣΑ Γ. 
Πατούλης.

Ο κ. Πατούλης παρέθεσε και πέντε στρατηγι
κές προτεραιότητες που - όπως επισήμανε - 
«πρέπει να τεθούν στον άμεσο σχεδίασμά της:

1. Να ενισχυθεί το νέο Σύστημα Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας Υγείας. Να δοθούν κίνητρα 
στους γιατρούς να συμμετάσχουν στο σύστημα 
και να διασφαλιστεί επαρκής αριθμός προσωπι
κών ιατρών, για τους πολίτες σε όλη την Ελλάδα. 
Να ολοκληρωθεί ο ηλεκτρονικός φάκελος υγεί
ας, για όλους τους ασθενείς.

2. Να ενισχυθούν οι δημόσιες δομές υγείας και 
το ΕΚΑΒ, με προσλήψεις μόνιμου προσωπικού. 
Να δοθούν κίνητρα στο υγειονομικό προσωπικό 
να μπει στο Εθνικό Σύστημα Υγείας και να καλύ
ψει τις άγονες θέσεις στην περιφέρεια. Να εκ- 
συγχρονιστούν τεχνολογικά και να αναβαθμι
στούν κτιριακά, οι δημόσιες δομές υγείας. Να 
καλυφθούν οι υγειονομικές ανάγκες των πολιτών 
σε όλη την Ελλάδα, με βάση τον Χάρτη υγείας.

3. Να αντιμετωπιστεί το παγκόσμιο πρόβλημα 
των ελλείψεων φαρμάκων και να διασφαλιστεί η 
επάρκεια της ελληνικής αγοράς.

4. Να καταργηθεί το άδικο μέτρο του Claw

back που έχει οδηγήσει σε οικονομική ασφυξία 
τους φορείς Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας και 
να διασφαλιστούν αξιοπρεπείς επαγγελματικές 
συνθήκες και οικονομικές απολαβές στους Έλλη
νες γιατρούς, προκειμένου να σταματήσει η με
τανάστευση.

5. Να δοθεί περαιτέρω έμφαση στην πρόληψη 
και να ενισχυθούν το προγράμματα προσυμπτω- 
ματικού ελέγχου, σε συνεργασία με την Τοπική 
Αυτοδιοίκηση και τις επιστημονικές εταιρείες».

naftemporiki.gr
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1  Με φειδώ οι δαπάνες στο υπ. Υγείας
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

161.69 cm² Κυκλοφορία: 410

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με φειδώ οι
Της Ανθής Αγγελοπούλου
aagdopoulou@nafiemporiki.gr

ΜΕ ΕΠΙΣΚΕΨΗ σε νοσοκομεία ξε
κίνησε την πρώτη του μέρα ο 
υπουργός Υγείας Μιχάλης Χρυ- 
σοχοΐδης, ο οποίος επισκέφθη- 
κε τον Ευαγγελισμό, μίλησε με 
εκπροσώπους εργαζομένων, κα
θώς και με την πρώην υπουργό 
Αναστασία Κοτανίδου, ενώ ξενα- 
γήθηκε στις ΜΕΘ και στο τμήμα 
επειγόντων περιστατικών. Μετά 
την ανάληψη των καθηκόντων 
του, είχε διαδικτυακά συνομιλία

δαπάνες στο υπ. Υγείας
με όλους τους διοικητές νοσοκο
μείων της χώρας, στους οποίους 
συνέστησε σκληρή δουλειά και 
να παίρνουν έγκριση για όποιες 
δαπάνες κάνουν. Χθες, επίσης, 
εκδόθηκε ΦΕΚ το οποίο καταρ
γεί τη Γενική Γραμματεία Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας και φυσικά τη 
θέση γ.γ. και γίνεται σύσταση της 
Γενυτής Γραμματείας Στρατηγυτου 
Σχεδιασμοή, με αντίστοιχη θέση 
γενικού γραμματέα στην αρμοδι
ότητα της οποίας θα είναι:
• Η Αυτοτελής Διεύθυνση Ηλε
κτρονικής Διακυβέρνησης του άρ

θρου 8του π.δ. 121/2017 (Α' 148).
• Η Διεύθυνση Φαρμάκου της 
Γενικής Διεύθυνσης Δημόσιας 
Υγείας και Ποιότητας Ζωής της 
Γ.Γ. Δημόσιας Υγείας του άρθρου 
24 του π.δ. 121/2017.
• Η Διεύθυνση Υποστήριξης και 
Παρακολούθησης Στρατηγικού 
Σχεδιασμού του άρθρου 28 του 
π.δ. 121/2017.
• Το Αυτοτελές Τμήμα Εποπτείας, 
Ανάπτυ ξης και Λειτου ργίας Εθνι
κού Οργανισμού Παροχής Υπηρε
σιών Υγείας (ΕΟΠΥΥ) του άρθρου 
30 του π.δ. 121/2017. [SID20848158]
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1  Προάγγελος της ιδιωτικοποίησης του ΕΚΑΒ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1302.81
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προάγγελος της ιδιωτικοποίησης του ΕΚΑΒ

■ 1
Λ

0 πρωθυπουργός απέκλεισε ενίσχυση ίου ΕΚΑΒ μιλώντας στο πρώτο Υπουργικό Συμβούλιο, μια μέρα 
μετά τον θάνατο τουρίστριας στη Θάσο λόγω έλλειψης ασθενοφόρου I Ψέματα με το καλημέρα: Την 
Παρασκευή πριν τις εκλογές υποσχέθηκε 1.000 προσλήψεις στο ΕΚΑΒ, χθες μίλησε για μεικτά 
πληρώματα Ενόπλων Δυνάμεων και -της υποστελεχωμένης- Πυροσβεστικής I ΣΥΡΙΖΑ: θα σταθούμε 
εμπόδιο στην ιδιωτικοποίηση της Υγείας, θα παλέψουμε μέσα και έξω από τη Βουλή για ποιοτική και 

- καθολική υγειονομική περίθαλψη Η κρυφή ατζέντα αποκαλύπτεται κάθε μέρα σελίδα4
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1  Προάγγελος της ιδιωτικοποίησης του ΕΚΑΒ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-06-2023

Του
ΚΩΣΤΑ ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΥ

Μ
ε συνθήματα και εύ
ηχους τίτλους ετηχεί- 
ρησε ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης, στη 
χθεσινή συνεδρίαση του Υπουργι
κού Συμβουλίου, να θολώσει τα 

πρώτα ανησυχητικά μηνύματα 
που εξέπεμψαν οι νέοι υπουργοί 
στις διαδικασίες παράδοσης - πα
ραλαβής. Επιβεβαίωσε την έλλει
ψη προσλήψεων στο ΕΚΑΒ ανα
κοινώνοντας την ίδρυση μεικτών 
πληρωμάτων με τη συνδρομή 
προσωπικού από τιςΈνοπλες Δυ
νάμεις και την Πυροσβεστική.

0 στρατός στο ΕΚΑΒ
Ο πρωθυπουργός πρόταξε το τε- 

τράπτυχο «καλύτεροι μισθοί, κα
λύτερη δουλειά, καλύτερο κράτος, 
καλύτερη ζωή σε μια ισχυρή Ελλά
δα», χωρίς να υπεισέλθει σε λεπτο
μέρειες για τη ν επίτευξη αυτών των 
στόχων. Παρέπεμψε, σχετικά, στην 
ανάγνωση των προγραμματικών 
δηλώσεων (6-8 Ιουλίου) της κυ
βέρνησης. Φρόντισε, εντούτοις, να 
φωτίσει πτυχές της γαλάζιας ατζέ
ντας στο σκέλος της δημόσιας 
Υγείας. Στην εισαγωγική του τοπο
θέτηση, περιορίστηκε να ανακοι
νώσει την ίδρυση μεικτών πληρω
μάτων του ΕΚΑΒ, ώστε «αυτά να 
μπορούν να ανταποκρίνονται γρή
γορα -ειδικά σε απομακρυσμένες 
περιοχές- με τη συνδρομή εξειδι- 
κευμένου προσωπικού τόσο από 
τιςΈνοπλες Δυνάμεις όσο και από 
την Πυροσβεστική».

Σε αυτό το πλαίσιο, επιβεβαιώ
νεται ότι οι ϊ 0.000 «προσλήψεις» 
στο ΕΣΥ, που έχει εξαγγείλει ο κ. 
Μητσοτάκης, αποτελούν, στην 
ουσία, αναπληρώσεις των υγειο
νομικών που αποχωρούν ή συ- 
νταξιοδοτούνται. Διαβεβαίωνε 
προεκλογικά -προφανώς τις Βρυ
ξέλλες- ότι η κυβέρνησή του δεν 
θα ξεφύγει από τον «κανόνα- 
μπούσουλα του 1:1». Ειδικότερα 
για το ΕΚΑΒ, είχε δηλώσει ότι θέ

Συνθηματολογία και εύηχοι τίτλοι, 
σκέπασμα της κρυφής ατζέντας
Το τετράητυχο «καλύτεροι μισθοί, καλύτερη δουλειά, καλύτερο κράτος, καλύτερη ζωή» πρόταξε 
ο Μητσοτάκης, ώστε να θολώσει τα πρώτα ανησυχητικά μηνύματα που εξέπεμψαν 
οι νέοι υπουργοί στις διαδικασίες παράδοσης - παραλαβής

λει να εφαρμόσει το «μοντέλο της 
Πυροσβεστικής», μισθώνοντας 
δηλαδή ιδιωτικά ελικόπτερα για 
τις αεροδιακομιδές σε νησιά και 
ορεινές περιοχές. Μάλιστα, η σχε
τική υπουργική απόφαση είναι 
σχεδόν έτοιμη. Η υποστελέχωση 
του ΕΚΑΒ κοστίζει σε ανθρώπινες 
ζωές. Προχθές μια γυναίκα άφησε 
την τελευταία της πνοή σε παραλία 
της Θάσου, με το μοναδικό ασθε

νοφόρο του νησιού να φτάνει 
ύστερα από περίπου 50 λεπτά.

Επιτελικό λίφτινγκ
Ο πρωθυπουργός έδωσε και το 

στίγμα των πρώτων νομοθετικών 
παρεμβάσεων της κυβέρνησης. 
Όπως είπε, το πρώτο νομοσχέδιο 
θα αφορά την οργάνωση του κρά
τους, τη μετεξέλιξη του σχήματος 
του επιτελικού κράτους, έτσι ώστε

ΣΥΡΙΖΑ-ΠΧ

Ξεδιπλώνεται η κρυφή ατζέντα της Ν.Δ.
0 Κυριάκος Μητσοτάκης «στο Υπουργικό Συμβούλιο απέκλεισε νέες προσλήψεις στο ΕΚΑΒ» τονίζει 
ο ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ., υπογραμμίζοντας ότι ξεδιπλώνεται η κρυφή ατζέντα της Ν.Δ.

Μάλιστα, η αξιωματική αντιπολίτευση υπογραμμίζει ότι «το κίνητρο του κ. Μητσοτάκη δεν μπορεί να 
είναι δημοσιονομικό». «Απλά ετοιμάζει την είσοδο ιδιωτών και στο ΕΚΑΒ και μέχρι τότε θέλει να 
καλύψει τα κενά δημιουργώντας άλλα κενά στην Πυροσβεστική και στις'Ενοπλες Δυνάμεις» εξηγεί ο 
ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Ταυτόχρονα, δεσμεύεται ότι «θα σταθεί εμπόδιο στα σχέδια ιδιωτικοποίησης της Υγείας 
και θα παλεύει καθημερινά μέσα και έξω από τη Βουλή για ισχυρή, ποιοτική και καθολική 
υγειονομική περίθαλψη».

ο συντονισμός και η άσκηση κε
ντρικής πολιτικής να γίνει πιο 
αποτελεσματική. Υπενθυμίζεται 
ότι τα κόμματα της αντιπολίτευ
σης είχαν καταγγείλει, την προη
γούμενη τετραετία, το «πάρτι» με
τακλητών στο επιτελικό κράτος 
του Κ. Μητσοτάκη.

Αναφορικά με το δεύτερο νομο
σχέδιο, επανέλαβε ότι θα αφορά 
την επαναφορά της ΕΥΔΑΠ και 
της ΕΥΑΘ στον έλεγχο του Δημο
σίου. Σε αυτό το φόντο, ο κ. Μη
τσοτάκης φέρεται ότι εξαναγκάζε
ται να συμμορφωθεί στη σχετική 
απόφαση του Συμβουλίου της 
Επικράτειας. Η δέσμευση αυτή, 
ωστόσο, συναντά τη δυσπιστία της 
αντιπολίτευσης. Κι αυτό διότι η κυ
βέρνηση Μητσοτάκη, τον Μάρτιο 
του 2023, με τον Νόμο 5037 για τη 
νέα Ρυθμιστική Αρχή (ΡΑΑΕΥ) 
μετέφερε την εποπτεία των υπηρε
σιών ύδρευσης εκτός του Δημοσί
ου. Η Ν.Δ. απέρριψε την τροπολο
γία του ΣΥΡΙΖΑ τον Απρίλιο του 
2023, που προέβλεπε την άμεση 
επιστροφή των μετοχών των ΕΥ
ΔΑΠ και ΕΥΑΘ στο Δημόσιο.

Ο Κυριάκος Μητσοτάκης, σε

αντιδιαστολή με τα μηνύματα κατά 
της αλαζονείας που εκπέμπει, υπο
στήριξε ότι οι Ελληνίδες και οι'Ελ- 
ληνες καταδίκασαν τις ψεύτικες 
υποσχέσεις, αλλά και τις διχαστι
κές λογικές, προκρίνοντας τις ρε
αλιστικές πολιτικές που στηρίζο
νται σε σχέδιο και οδηγούν πάντα 
σε μετρήσιμο αποτέλεσμα. Όπως 
συμπλήρωσε, οι ψηφοφόροι ενέ- 
κριναν, με πρωτοφανή ωριμότητα, 
συμπεριφορές που προτάσσουν 
την ειλικρίνεια και οικοδομούν 
σχέσεις εμπιστοσύνης, οι οποίες 
συμπεριφορές, ενώ πάντα διεκδι- 
κούν τις επιτυχίες, προσπαθούν 
διαρκώς να διορθώνουν τις όποι
ες αδυναμίες. Ο πρωθυπουργός 
είπε πως μέλημα της κυβέρνησής 
του είναι η δρομολόγηση οικονο
μικής ανακούφισης των πολιτών, 
η εξακολούθηση της αντιμετώπι
σης του επίμονου προβλήματος 
της ακρίβειας, ειδικά στα τρόφιμα, 
αλλά και η κάλυψη κάποιων πολύ 
επίκαιρων έκτακτων κοινωνικών 
αναγκών. Υπενθυμίζεται, ωστόσο, 
ότι έχει αποκλείσει κατηγορηματι
κά την αποκλιμάκωση του ΦΠΑ 
και του ΕΦΚ στα καύσιμα.
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